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Abstract (en)
The machine (20) has a former (24) in which a structured belt (26) is provided. The structured belt has a forming belt on which the fibrous web (22)
is formed on the structured belt and de-watered between the structured belt and forming belt. The forming belt has a printed forming fabric (28) and
a dimensional structured paper fabric with zonally different permeability. A drying device (30) is provided for further de-watering of the web. The web
is guided together with the structured belt through the drying device. Hot air flows through the structured belt and the web in the drying device.

Abstract (de)
Eine Maschine (20) zur Herstellung einer Faserstoffbahn (22), insbesondere Papier-, Karton- oder Tissuebahn, umfasst einen Former (24), in dem
die Faserstoffbahn (22) auf einem strukturierten Band (26) gebildet und zwischen diesem und einem Formierband (28) entwässert wird, sowie eine
Trocknungsvorrichtung (30) zur weiteren Entwässerung der Faserstoffbahn (22), durch die die Faserstoffbahn (22) zusammen mit dem strukturierten
Band (26) geführt ist und in der das permeable strukturierte Band (26) und die Faserstoffbahn (22) von Heißluft durchströmt sind. Das Formierband
ist durch ein bedrucktes Formierband (28) oder ein DSP-Band mit zonal unterschiedlicher Permeabilität gebildet.
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